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Abstract (en)
[origin: ES8105047A1] The invention is directed to filament yarns made from synthetic polymers and having false-twist texture, comprising a core
filament group and a sheath filament group wrapped around and partially covering the core. The sheath filament group comprises at least two
filament groups 4 and 5 with different cross-sections, the smaller component of the sheath filament group including fibrils with the coarsest denier,
and the larger component of the sheath filament group containing fibrils with the finer fibril denier, the finer fibrils in the filament group having a
lesser fibril denier than the fibrils 3 of the core group 1.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein falschdralltexturiertes Filamentgarn aus synthetischen Polymeren bestehend aus einer einen Kern bildenden und aus einer
an der Aussenseite des Kerns liegenden und den Kern teilweise umhüllenden Filamentgruppe. Die Umhüllungsfilamentgruppe (2) besteht aus
mindestens zwei im Querschnitt verschiedenen Filamentgruppen (4) und (5), wobei der kleinere Anteil der Umhüllungsfilamentgruppe die Fibrillen
mit dem gröbsten Fibrillentiter umfasst und der grössere Anteil der Umhüllungsfilamentgruppe die Fibrillen mit dem feineren Fibrillentiter umfasst und
die feineren Fibrillen der Umhüllungsfilamentgruppe einen kleineren Fibrillentiter als die Fibrillen (3) der Kerngruppe besitzen.
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